
MESTSKÉ ZASTUPITEĽSTVO V ŽELIEZOVCIACH 
  

Z á p i s n i c a 

  

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

Prítomní:  podľa pripojenej prezenčnej listiny  

 

Poslanci prítomní : 11  poslancov 

 

 

Bod č. 1. Otvorenie 

 

     Zasadnutie Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach otvoril a viedol primátor mesta,                             

Ing. Ondrej Juhász, ktorý privítal všetkých prítomných na 16. zasadnutí mestského 

zastupiteľstva. 

 

     Primátor mesta konštatoval, že z 12 poslancov je prítomných na zasadnutí na začiatku 

rokovania 11 poslancov, preto mestské zastupiteľstvo vyhlásil za uznášaniaschopné. 

Z neprítomných poslancov sa ospravedlnil Ing. Peter Martosy.  

 

Za overovateľov zápisnice boli určení primátorom mesta poslanci MsZ,                             

Ing. Marianna ŠEDIVÁ a Norbert ŠUCHTER. 
 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k návrhu programu rokovania MsZ vyjadrili. 

 

JUDr. Géza Nagy, zástupca primátora mesta: navrhol neprerokovať bod č.11, pod ktorým je 

zaradené prerokovanie VZN, ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie želiezovský park. 

Ako dôvod uviedol, že od obdobia, ako sa rozposielali materiály na rokovanie MsZ sme sa 

dozvedeli o tom, že odborníci nám odporúčajú ponechať vyšší stupeň ochrany tak, ako je 

doteraz. Kedykoľvek neskoršie v budúcnosti sa môžeme vrátiť k prejednaniu, ak sa 

rozhodneme preto, aby park bol chránený mestom. Dnes by sme o tom nemohli spravodlivo 

rozhodnúť. 

 

Ing. Kazimír Kovács, poslanec MsZ: podporil vyjadrenie zástupcu primátora mesta s tým, že 

od riaditeľa Štátnej ochrany prírody má také informácie, že takéto listy boli zaslané pre 

všetky obce a mestá celoplošne s tým, že ak by sa niektoré rozhodli, že si chránené územie 

osvoja, určia svoje mantinely v rámci svojich miest. Ak toto VZN neprejde, všetko zostáva v 

takom znení ako predtým. Ďalšou možnosťou je, že sa vyhlásia chránené stromy a ochranné 

pásmo sa bude týkať len konkrétnych stromov, u ostatných bude možné robiť úpravy so 

súhlasom mesta.  

 

Primátor mesta dal odhlasovať vypustenie bodu č.11 z programu rokovania.  

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11  poslancov 

Za: 11 poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Bod č. 11 bol vypustený z programu rokovania. 
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Poslanci nemali ďalšie pripomienky k programu rokovania a preto sa pristúpilo k schváleniu  

celkového programu rokovania: 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11  poslancov 

Za: 11 poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0  

Program rokovania bol schválený. 

 

 

Bod č.2. Voľba návrhovej komisie 

 

     Poslancom bol predložený návrh primátora mesta na zloženie návrhovej komisie 

nasledovne: 1. Pavel IVAN, poslanec MsZ, 2. Ing. Ľudovít BAKA, poslanec MsZ,                           

3. Miroslav KRIŠKA, poslanec MsZ, 4. Ing. Diana CSICSMANOVÁ, prednostka MsÚ. 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k zloženiu návrhovej komisie vyjadrili. 

 

Zo strany poslancov neboli žiadne pripomienky k zloženiu návrhovej komisie, preto jej 

zloženie bolo dané na odsúhlasenie.      

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Návrhová komisia bola schválená. 

 

 

K bodu č.3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ a riešenie interpelačných 

pripomienok poslancov MsZ     

 

Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ a riešenie interpelačných pripomienok poslancov 

MsZ predkladá písomne hlavný kontrolór mesta. Správa je prílohou č. 1 tejto zápisnice a bola 

doručená všetkým poslancom. 

 

Poslanci boli požiadaní, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: konštatovala, že zistenie, ktoré sa uvádza pri riešení 

interpelačných pripomienok pod bodom 4 sa jej zdá trošku neadekvátne tomu časovému 

úseku, ktorému sa zamestnanci venovali. Postráda napr. zmluvu, ktorá z jej pohľadu je zjavne 

nevýhodná pre mesto tým, že sa zvyšoval poplatok za uloženie odpadu s odôvodnením, že 

narástla cena pohonnej hmoty.  

Čo sa týka dopracovania Organizačného poriadku zastáva ten názor, že pri zmene 

Organizačnej štruktúry bolo potrebné dopracovať k nej patriace príslušné dokumenty a mala 

byť hotová rovno so zmenou organizačnej štruktúry, ktorú poslanci obdržali.   

Čo sa týka zmlúv na sídlo firmy Schubertova 23, je pravdou, že prenajímateľ môže dať ďalej 

do prenájmu nehnuteľnosť, ale jej interpelačný príspevok smeroval k otázke, že prečo 
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v mestských objektov sídlia firmy, ktoré nevykonávajú činnosť, čiže tam sa jedná vlastne 

o schránkové firmy. 

 

Na odporúčanie prednostky MsÚ, aby sa poslankyňa obrátila na hlavného kontrolóra mesta 

ohľadom začatia šetrenia zmluvy, ktorá sa jej javí ako zjavne nevýhodná pre mesto 

poslankyňa uviedla, že nepotrebuje zahájenie šetrenia, konštatovala len neadekvátne zistenie 

časového úseku, ktorému sa venovali zamestnanci. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

   

Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské zastupiteľstvo 

v Želiezovciach po prerokovaní 1. berie na vedomie a) Správu o kontrole plnenia uznesení 

MsZ 2. schvaľuje b) Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  9  poslancov 

Proti:  1 

Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Ďalej bola daná na odhlasovanie druhá časť správy – odpovede na interpelácie poslancov. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské zastupiteľstvo 

v Želiezovciach po prerokovaní 1. berie na vedomie odpovede na interpelácie poslancov MsZ 

2. Schvaľuje odpovede na interpelácie poslancov MsZ  

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  8  poslancov 

Proti:  2 

Zdržal sa: 1 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.4. Správa hlavného kontrolóra mesta z vykonanej následnej finančnej kontroly č. 

2/2015 

 

Správu k tomuto bodu predkladá hlavný kontrolór mesta písomne. Je prílohou č.2 tejto 

zápisnice. Poslancom bola správa doručená. 

 

Ing. Štefan Jurák, hlavný kontrolór mesta: uviedol, že podľa dostupných informácií ktoré 

dostal, zákon o verejnom obstarávaní nebol porušený. V tom čase mesto dokonca išlo nad 

rámec zákona, oslovilo až 5 uchádzačov. K cene sa vyjadrovať nebude, je výsledkom 

verejného obstarávania. Najnižšiu ponuku podala firma Eurospinn.  

Kontrolou bolo zistené, že podľa predložených faktúr od dodávateľa nebolo všetko 

vyfakturované tak, ako v pôvodnej ponuke, najvyššie položky sú za nevykonané práce so 

suťou, skládka ostatných sutí, preprava týchto sutí a nevyfakturované sumy za sadové 

úpravy.  
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Čo sa týka vyfakturovaných okrasných drevín, súhlasia podľa ponúkanej ceny. Čo je naviac, 

došlo k radikálnemu zníženiu cien za dreviny, pôvodné ceny boli znížené. Jediná vec, ktorá 

sa dá vytknúť je porušenie ustanovenia vtedy platného obchodného zákonníka, porušenie 

zmluvy o dielo. V zmysle tohto ustanovenia sa mal objednávateľ zmluvne dohodnúť o zmene 

rozsahu vykonaného diela, čo však nebolo vykonané. To, čo bolo vyfakturované v nižšej 

sume, nebolo dodatkom zmluvy. 

 

Na otázku poslanca MsZ, Ing. Ľudovíta Baku, ohľadom výšky rozdielnej sumy, ktorá je 

zhodná s výškou DPH, hlavný kontrolór uviedol, že to je náhoda, zhoda okolností. 

 

Na otázku poslanca MsZ, Ing. Tibora Csengera, či týmto prešetrením a podaním správy sa 

táto kauza môže uzavrieť, aby sa už k tomu zastupiteľstvo nevracalo späť, primátor mesta 

uviedol, že nebola dokázaná nekalá súťaž a týmto tento prípad považuje za uzavretý.  

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach prerokovalo Správu hlavného kontrolóra  z vykonanej 

následnej finančnej kontroly č. 2/2015. A)  berie na vedomie Správu hlavného kontrolóra                     

z  vykonanej následnej finančnej kontroly č. 2/2015. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.5. Vyhodnotenie sociálnej starostlivosti v meste za rok 2015 

 

Vyhodnotenie sociálnej starostlivosti v meste za rok 2015 predkladá písomne vedúca odboru 

vnútorných a sociálnych vecí. Tvorí prílohu č.3 tejto zápisnice. Poslancom bola správa 

doručená. 

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Vedúca odboru informovala prítomných s umiestnením občanov, ktorí sú odkázaní na 

sociálnu službu v nasledovných zariadeniach: Nový domov Želiezovce – 3 občania, 

Grandpark – 3 občania, Prameň nádeje Šarovce 4 občania, Beva Istota – 2 občania, Bonavita 

Pohronský Ruskov 1 občan, Zariadenie pre seniorov Santovka 1 občan, DSS Hurbanovo 1 

občan.  

Zo 6 ubytovaných v núdzovej ubytovni boli 5 občania mesta umiestnení do Beva Istota 

Levice, s.r.o. , Útulok, Kálnická cesta 21 

Na základe žiadosti o posúdenie odkázanosti na sociálnu službu bola poskytnutá 

opatrovateľská sociálna služba – terénna  piatim občanom s trvalým pobytom v meste 

Želiezovce. Dve opatrovateľky vykonávajú opatrovateľskú službu, ktorá slúži na riešenie 

nepriaznivej sociálnej situácie občanov z dôvodu ťažkého zdravotného postihnutia a 

nepriaznivého zdravotného stavu . 
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Výška úhrad za poskytovanie sociálnej služby sa určuje v zmysle čl. 5 Všeobecne 

záväzného nariadenia Mesta Želiezovce č. 4/2009 v znení I. a II. zmeny vo výške 1,10 EUR 

na jednu hodinu poskytnutej opatrovateľskej služby. Celková úhrada za poskytnuté úkony 

opatrovateľskej služby spolu je 48,40 EUR mesačne. 

V prípade potreby v spolupráci s Úradom práce sociálnych vecí a rodiny sa určuje osobitný 

príjemca prídavku na dieťa. V roku 2015 sa vyskytli dva prípady, kedy mesto bolo povinné 

vybaviť a zaplatiť pohreb. Čo sa týka Zariadenia Perly – Domov na polceste a Útulok na ul. 

Železničnej boli zrušené, občania boli ubytovaní v Leviciach. 

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: konštatoval, že obyvatelia z Útulku na Železničnej ulici boli 

umiestnení v inom zariadení, starostlivosť o týchto občanov nepripadá mestu, ale 

zabezpečenie tejto povinnosti prináleží VÚC. Mesto v súčasnom období vykonáva 

starostlivosť občanov, ktorú mu zákon predpisuje. V súvislosti s ubytovaním občanov v  

zariadení na ul. Železničnej vznikali mestu náklady, táto suma sa teraz usporí a musí sa 

niekde objaviť a to je tiež, aj keď malý krok, k úspore financií. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské zastupiteľstvo 

v Želiezovciach po prerokovaní A. berie na vedomie Správu o vyhodnotení sociálnej 

starostlivosti v meste za rok 2015. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.6. Zoznam súdnych sporov vedených proti Mestu Želiezovce, Mestom Želiezovce 

a zoznam exekučných konaní vedených Mestom Želiezovce  ku dňu 31.12.2015 

 

Zoznam súdnych sporov vedených proti Mestu Želiezovce, Mestom Želiezovce a zoznam 

exekučných konaní vedených Mestom Želiezovce  ku dňu 31.12.2015 predkladá Advokátska 

kancelária. K zápisnici je správa priložená pod prílohou č. 4. 

 

Poslancom bola správa doručená.  

 

Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: mala otázku k prípadu uvedeného pod písm. A bod 1 

a 2 a to v tom smere, aby sa podalo vysvetlenie, z akého dôvodu neboli doručené všetky 

potrebné podklady zo strany mesta na začatie exekučného konania.  

 

Prednostka MsÚ : uviedla, že list -  exekučný príkaz bol pridelený bývalej prednostke MsÚ, 

ale v spisovom obale sa nenachádza. Na Okresný súd bola podaná žiadosť na doručenie 

originálu.  
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Na ďalšiu otázku poslankyne , ktorá sa týkala prípadov uvedených pod písm. B l a 2 

prednostka uviedla, že tieto prípady patria na odbor správy mestského majetku Mgr. 

Bielikovej, ktorá je t.č. práceneschopná a preto sa k nim nevie teraz vyjadriť. Nemá 

informácie o tom, prečo sa v týchto prípadoch nekonalo. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: mal otázku, či okrem uvedených súdnych sporov sú ešte 

ďalšie otvorené spory, nakoľko boli aj zo strany poisťovní a či je možné skonštatovať, že 

minulosť máme týmto uzatvorenú, okrem sporov, ktoré sa týkajú vymáhania nájomného.  

 

Podľa vyjadrenia prednostky okrem uvedených súdnych sporov ďalšie nie sú, minulosť tým 

máme uzavretú. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní správy o zozname súdnych sporov vedených 

proti Mestu Želiezovce, Mestom Želiezovce a zoznam exekučných konaní vedených Mestom 

Želiezovce  ku dňu 31.12.2015 berie na vedomie predloženú správu. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.7. Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry Mestského úradu                                          

 

Informatívnu správu o zmene organizačnej štruktúry Mestského úradu predkladá prednostka 

MsÚ. Správa je prílohou č.5 tejto zápisnice. Poslancom bola informatívna správa doručená. 

 

Prednostka MsÚ: Informovala prítomných o 8. zmene organizačnej štruktúry MsÚ, ktorá je 

prílohou organizačného poriadku MsÚ. V organizačnej štruktúre – nastala zmena v zmysle 

uznesenia mestského zastupiteľstva, ktorým bola zrušená príspevková organizácia  Mestská 

knižnica v Želiezovciach.  

Pracovno právne vzťahy prechádzajú na nástupnícku organizáciu – Mesto Želiezovce a preto 

v organizačnej štruktúre v tejto časti boli vytvorené tri funkčné miesta pre knihovníčky, ktoré 

sú označené psím. K1, K2 a K3. Pracovné náplne aj pracovné zmluvy sa nemenia v tomto 

prípade, keďže mesto je nástupníckou organizáciou. 

 

Na otázku poslanca MsZ, Ing. Tibora  Csengera, či nastali aj iné zmeny v organizačnej 

štruktúre bola daná odpoveď s tým, že zatiaľ iné zmeny nie sú, ak nastanú budú platné 

od 1.3.2016  

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo.  

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní informatívnej správy o zmene  organizačnej 
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štruktúry Mestského úradu v Želiezovciach A. berie na vedomie vykonanú zmenu 

organizačnej štruktúry v Želiezovciach s účinnosťou od 01.01.2016. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.8. Prerokovanie podnetu A.T.- prešetrenie  

 

Písomný materiál k tomuto bodu predkladá prednostka Mestského úradu, Ing. Diana 

Csicsmanová. Materiál je prílohou č. 6 tejto zápisnice a bol doručený všetkým poslancom. 

Prednostka MsÚ k tomuto bodu uviedla nasledovné:  

V zmysle § 32 ods. 3 zákona č. 153/2001 Z.z. o prokuratúre v znení neskorších predpisov 

Okresná prokuratúra Levice listom zo dňa 07.12. postúpila podnet A.T. na prešetrenie 

a preverenie obsahu podnetu Mestskému zastupiteľstvu v Želiezovciach. 

Predmetom podnetu je preskúmanie konania Ing. Ondreja Juhásza, primátora mesta 

v kontexte porušenia čl. 5, ods. 2 ústavného zákona  o ochrane verejného záujmu pri výkone 

funkcií verejných funkcionárov v znení neskorších predpisov.  

A keďže toto podanie bolo postúpené komisii mestského zastupiteľstva, požiadala  predsedu 

komisie na ochranu verejného záujmu, aby mestské zastupiteľstvo oboznámil s týmto 

prípadom. 

Pavol Ivan, predseda komisie ochrany verejného záujmu: uviedol, že dňa 26.1. zasadala 

komisia, ktorá sa zaoberala s touto tematikou. Oboznámil poslancov so záverom komisie 

v nasledovnom znení: 

Komisia konštatuje,  

1. Podnet A. T.bol podaný na Okresnú prokuratúru Levice 30.11.2015 v elektronickej 

forme. 

2. Podnet A. T. bol postúpený na prešetrenie Okresnou prokuratúrou Levice pod č. PD 

196/15/4402-3 Mestskému zastupiteľstvu Želiezovce, evidované na MsÚ Želiezovce 

pod číslom 14619/2015 dňa 11.12.2015 

3. Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta postúpil komisii listinné materiály – originál 

o Vzdaní sa funkcie konateľa evidovaného v spoločnosti STAVMONT 

ŽELIEZOVCE spol. s r.o. pod č. 0004/2015 zo dňa 14.01.2015  

 

Ďalej predseda komisie na ochranu verejného záujmu uviedol, že na záver na zasadnutí 

komisie sa zhodli v tom, že prípad prešetria a na doplnenie si vyžiadali súhlas majiteľa firmy, 

konateľa firmy STAVMONT Želiezovce o nahliadnutie do poštovej evidencie, aby sa uistili, 

či to bolo tak spravené, ako spravené bolo. 

 

Ing. Diana Csicsmanová, prednostka MsÚ: poskytla pre poslancov nasledovnú informáciu:  

„Vzdanie sa funkcie konateľa je platné dňom doručenia odstúpenia z funkcie spoločnosti do 

podateľne spoločnosti, lenže sa jeho funkcia tým okamihom neskončí. Pretože zákon odsúva 

účinky vzdania sa funkcie konateľa ku dňu konania valného zhromaždenia – ktoré odstúpenie 

konateľa z funkcie berie na vedomie. A zároveň volí nového konateľa, je to záležitosť 

spoločnosti. Valné zhromaždenie STAVMONT ŽELIEZOVCE do troch mesiacov od 

doručenia vzdania sa funkcie pána primátora, teda konateľa spoločnosti, sa neuskutočnilo. 
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Lenže zmysle § 66 ods. 2 zákona Obchodný zákonník hovorí, ak orgán spoločnosti, ktorý je 

oprávnený vymenovať, alebo zvoliť nového člena orgánu spoločnosti, nezasadne ani do troch 

mesiacov od doručenia vzdania sa funkcie, je vzdanie sa funkcie účinné od prvého dňa 

nasledujúceho po uplynutí tejto lehoty. Takže podľa môjho názoru, ale samozrejme komisia 

to prešetrí, môže prizvať aj právnikov táto komisia, ako som odporúčala - Ing. Ondrej Juhász 

neporušil ústavný zákon o ochrane verejného záujmu pri výkone funkcií verejných 

funkcionárov, pretože sa vzdal funkcie konateľa 14.1.2015 abdikačným listom.“   

 

Na otázku poslankyne MsZ, Ing. Marianny Šedivej, či dve pečiatky odfotené patria k tomu 

dokumentu, ktorý bol poslancom zaslaný bolo odpovedané prednostkou s tým, že áno, patria 

k tomu dokumentu. 

 

Ďalej sa poslankyňa spýtala, prečo vlastnoručne podpísaný dokument zo 14. januára bol 

overený 4. februára a ako sa mohlo overovať 4. februára keď sa tu píše, že sa to podpisuje 

pred matrikou. A či teda dokument je platný od 4. februára. 

 

Na otázku prednostka MsÚ uviedla, že to bolo z toho dôvodu, lebo podpis nebol overený 14. 

1. a musí byť overený, že je to podpis primátora. Vtedy sa overovali všetky listiny. 

 

Ďalej poslankyňa MsZ požiadala komisiu na ochranu verejného záujmu, že ak komisia bude 

vypracovávať pre mestské zastupiteľstvo správu, alebo nejaký materiál, aby napísali, či 

v zmysle čl.7 ods. 1 písm. c) zákona 357/2004 bolo podané písomné oznámenie zo strany 

štatutára.  Uviedla, že ju mrzí, že to muselo dôjsť až tak ďaleko, že až na základe podnetu 

prokuratúry, resp. podnetu, ktorý bol doručený na prokuratúru sme sa dopracovali 

k nejakému materiálu, i napriek tomu, že dvakrát, možno aj trikrát upozorňovali na tento stav 

ktorý trvá, aby sa urobila náprava a aby o tom poslanci boli informovaní.  

 

Prednostka MsÚ: uviedla, že si presne nepamätá, ale na zasadnutí mestského zastupiteľstva 

sa hovoril už na túto tému a pán primátor zastupiteľstvu prečítal vzdanie sa funkcie konateľa, 

takže mestské zastupiteľstvo o vzdaní sa funkcie bolo informované.  

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: uviedla, že v tom prípade sa  ospravedlňuje. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: uviedol, že na zasadnutí mestského zastupiteľstva 

informoval poslancov verejne o tom, že sa vzdal funkcie konateľa v spoločnosti. Neporušil 

žiadny ústavný zákon, včas odovzdal všetky svoje živnosti a to živnosti ktoré mal 

v Stavmonte, v Stavingu a Ing. Ondrej Juhász, ako fyzická osoba.  Jednoznačne činnosť 

nikdy nevykonával v tomto roku.  

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: uviedla, že nikto netvrdí, že primátor mesta 

vykonával podnikateľskú činnosť v rozpore s nejakým ustanovením zákona. Ide o to, že 

niekoľkokrát upozorňovali, aby sa riešila táto kauza, aby sa urobili nejaké kroky a nesedí 

dátum overenia podpisu. Nikto tu nikoho z ničoho neobviňuje, nikto si to nedovolí.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: je toho názoru, že k tejto veci mala dať stanovisko 

prokuratúra, ktorá je zákonným orgánom, či bolo niečo porušené, alebo nebolo. On ako 

poslanec nemôže podpísať také rozhodnutie, kde sa prešetruje zákonnosť. Poslanci nie sú 

právnici, aby rozhodovali.  
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JUDr. Géza Nagy, poslanec MsZ: uviedol, že treba dávať pozor na to, kto čo povie a napíše 

na facebooku. S pánom Ivanom a p. Vékonyom, ešte v tom čase, boli obvinení, že nereagujú 

na takéto veci, čo neurobil pán primátor atď. Je toho názoru, že oni nemajú čo reagovať na 

facebooku. Podľa zákona zodpovedajú len mestskému zastupiteľstvu. Zastupiteľstvo je 

jediný orgán, ktorý môže  poveriť komisiu nejakými úlohami a potom komisia musí konať. 

Podnet zo strany občana sa mal poslať zastupiteľstvu a nie na prokuratúru.  

 

Ďalej JUDr. Géza Nagy zástupca primátora citoval ods. 7 z čl. 5 zo zákona č. 357/2004 : „ 

Ak verejný funkcionár vykonáva funkciu alebo zamestnanie alebo činnosti podľa odseku 1,2 

v čase ustanovenia do verejnej funkcie, je povinný do 30 dní od ustanovenia do verejnej 

funkcie takú funkciu, alebo zamestnanie ukončiť, alebo vykonať zákonom stanovený právny 

úkon smerujúci k jej skončeniu. A práve posledná časť z tejto vety nebola citovaná v podnete 

a to je  podstatná vec. Pán primátor konal v súlade s týmto. Presne 14.1.2015 odovzdal ten 

dokument tam, kde to patrilo. Na ďalšie veci nemal vplyv, nakoľko spolumajiteľ – ďalší 

konateľ zámerne nezvolal zasadnutie.  

 

Ing. Ľudovít Baka, poslanec MsZ: uviedol, že zákon je dosť komplikovaný a nejednoznačný. 

Zákon nezakazuje vykonávať činnosť, ale zakazuje byť štatutárom. Druhá vec, čo teraz 

riešime je list, vzdanie sa funkcie, ten úkon, ktorý sa urobil na zamedzenie tohto konfliktu. 

Takže jednému bodu sa vyhovelo a druhý je v protiklade. Skutočne v tejto pozícii môžeme 

skonštatovať, že to berieme na vedomie, ale verdikt od nás nemôže nikto čakať, keď to 

berieme po právnej stránke. Po vecnej stránke si nemyslí, že aj keď došlo k nejakému 

porušeniu zákona, nevidí dôvod, ktorým by mesto z tohto porušenia utrpelo, alebo získalo 

nejakú ujmu. 

 

Ing. Diana Csicsmanová, prednostka uviedla, že primátor išiel do volieb s tým, že vedel, že 

sa má vzdať konateľstva. A ten úkon, vzdania sa funkcie konateľa aj vykonal. Listina bola 

odovzdaná. Pán primátor sa vzdal konateľstva a  nevykonával funkciu konateľa 

v spoločnosti. A ako uviedla aj na zasadnutí komisie, komisia na ochranu verejného záujmu 

sa môže obrátiť na konateľa p. Tomašovského so žiadosťou na možnosť nahliadnutia do listín 

spoločnosti, ktoré podpisuje štatutár organizácie.  

 

Miroslav Kriška, poslanec MsZ: člen komisie na ochranu verejného záujmu : uviedol, že na 

zasadnutí sa zhodli a podala sa žiadosť o prístup do firmy. Ďalej požiadal na doplnenie 

materiálu, keď sa bude prejednávať táto záležitosť o dva týždne, ak budú vedieť overiť 

niektoré veci, aby boli k dispozícii na nahliadnutie originály - vzdanie sa funkcie, spolu aj 

s overeniami.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: upriamil pozornosť poslancov na vyjadrenie JUDr. Nagya, ktorý 

citoval jednu závažnú vetu, ktorá bola relevantná a bola veľmi jasne povedaná, že osoba sa 

musí vzdať, alebo urobiť určitý úkon, aby k tomu úkonu prišlo. A primátor mesta urobil túto 

zásadnú vec a tá sa napĺňa. 

Ďalej uviedol, že v dôvodovej správe, na str. 2 zrejme došlo k preklepu, je tam uvedený zlý 

dátum, 14.12.2015, ktorý mal byť správne uvedený ako 14.1.2015.    

 

Pavel Ivan, predseda komisie na ochranu verejného záujmu: uviedol, že komisia overí to, čo 

je overiteľné a potom pristúpi k uzavretiu prípadu.  
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Norbert Šucher, poslanec MsZ a člen komisie na ochranu verejného záujmu: uviedol, že 

s kolegom p. Kriškom v matričnej knihe overili záznamy, neboli to dokladané záznamy, boli 

podľa poradových čísiel. Pečiatky aj poradové čísla záznamov súhlasia.  

 

JUDr. Géza Nagy, člen komisie na ochranu verejného záujmu: uviedol, že nakoľko podanie                       

na úrad došlo 11.12. mali sme tento prípad uzatvoriť do 60 dní od začatia konania. V zmysle 

judikatúry Ústavného súdu SR však ide o poriadkovú lehotu a s prekročením tejto lehoty 

zákonodarca nespája žiadne právne následky. Takže kľudne sa môže rozhodnúť 25.2. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo.  

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach v zmysle listu Okresnej prokuratúry Levice číslo listu: Pd 

196/15/4402-3 zo dňa 7.12.2015, vo veci postúpenia prešetrenia podnetu Mgr. Alexandra 

Tótha v samosprávnej veci A)  prerokovalo obsah podnetu Mgr. Alexandra Tótha 

v samosprávnej veci B)  konštatuje, že Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta sa vzdal funkcie 

konateľa  STAVMONT ŽELIEZOVCE spol. s r.o. jednostranným odstúpením z funkcie 

mimo valného zhromaždenia, ktoré oznámil spoločnosti písomne abdikačným listom zo dňa 

14.01.2015. Vzdanie sa funkcie konateľa je platné dňom doručenia odstúpenia z funkcie 

spoločnosti do podateľne spoločnosti. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 9. Prerokovanie platu primátora mesta 

 

Písomný materiál k tomuto bodu predkladá prednostka MsÚ, Ing. Diana Csicsmanová. Je 

prílohou č. 7 tejto zápisnice. Poslancom bol materiál doručený. 

 

Prednostka MsÚ uviedla nasledovné:  

Platové pomery starostov obcí a primátorov miest sú legislatívne upravené                                     

v paragrafoch 3 a 4 zákona č. 253/1994 Z. z. v zn.n.p. Podľa ustanovenia § 3 ods. 1 zákona č. 

253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest 

v platnom znení (ďalej len "zákon"): „Starostovi patrí plat, ktorý je súčinom priemernej 

mesačnej mzdy zamestnanca v národnom hospodárstve vyčíslenej na základe údajov 

Štatistického úradu Slovenskej republiky za predchádzajúci kalendárny rok a násobku podľa 

§ 4 ods. 1 alebo násobku podľa § 4 ods. 7. Plat sa zaokrúhľuje na celé euro nahor.“ 

Podľa ustanovenia § 4 ods. 1 zákona: „Starostovia sa na účely § 3 ods. 1 zaraďujú do 

deviatich platových skupín podľa počtu obyvateľov obce alebo mesta a násobky sa im 

ustanovujú podľa tabuľky, ktorá je prílohou materiálu.  

Primátor mesta Želiezovce sa na základe § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. zaraďuje do 5. 

platovej skupiny, to znamená, že sa ráta. 2,34– násobok.  

Podľa ustanovenia § 4 ods. 2 zákona: „Plat starostu nemôže byť nižší, ako je ustanovené v § 

3 ods. 1. Obecné zastupiteľstvo môže tento plat rozhodnutím zvýšiť až o 70 %.“ 

Tento minimálny plat poberal primátor mesta s navýšením 20 %. 

http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p3-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p3-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p4-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p4-7
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p4-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p3-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p4-2
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p3-1
http://www.zakonypreludi.sk/zz/1994-253#p3-1
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Novela zákona je v platnosti od 1.1. a mení sa v tomto zákone jedna základná vec, čo sa týka 

prehodnotenia platu primátora mesta. Vracali sme sa k tomu ročne, v zmysle novely zákona 

sa nebudeme k tomu vracať, stanovený plat bude platný na celé volebné obdobie. 

 

Prednostka MsÚ odôvodnila predloženie návrhu aktívnou prácou najvyššieho predstaviteľa 

našej miestnej samosprávy. Navrhuje prehodnotiť zložku platu, ktorá bola na Ustanovujúcom 

zasadnutí mestského zastupiteľstva schválená a to z toho dôvodu, že pohyblivá zložka platu 

bude platná do konca volebného obdobia primátora mesta. 

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: navrhol krátku prestávku. 

 

Po prestávke člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v nasledovnom znení: 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach v zmysle ustanovenia § 11 odsek 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a zákona č. 253/1994 Z. z. o 

právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení 

neskorších zmien A) prerokovalo plat primátora mesta Želiezovce B) schvaľuje v zmysle 

ustanovenia § 3 ods. 1 s poukazom na § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z.z. o právnom 

postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov miest v znení neskorších 

predpisov plat primátora mesta Želiezovce takto: 

1. primátor mesta Želiezovce sa na základe § 4 ods. 1 zákona č. 253/1994 Z. z. zaraďuje do 5. 

platovej skupiny, t.j. 2,34– násobok mesačnej mzdy v národnom hospodárstve vyčíslenej na 

základe údajov Štatistického úradu SR za predchádzajúci kalendárny rok 

2. v zmysle § 4 ods. 2 zákona 253/1994 Z .z. sa plat primátora mesta uvedený v bode 1 

s účinnosťou od 01.02.2016 zvyšuje o 20%. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  10  poslancov 

Proti:  1 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

Prednostka MsÚ uviedla, že nakoľko sa plat primátora nemení v uznesení stačí uviesť iba to, 

že sa plat prerokoval, nakoľko sa nemení. Zostáva v tej výške ako bol priznaný na 

Ustanovujúcom zasadnutí mestského zastupiteľstva. Základný plat zvýšený o 20 %. mesačne. 

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: uviedol, že poslanci sa zhodli na tom, že po roku sa plat môže 

upraviť a prehodnotiť a môže prísť k zmene. 

 

 

Bod č.10. Podmienky a spôsob prvého prideľovania novopostavených nájomných bytov 

v meste Želiezovce 

 

Písomný materiál o podmienkach a spôsobe prvého prideľovania novopostavených 

nájomných bytov v meste Želiezovce predkladá vedúca odboru vnútorných a sociálnych vecí 

PaedDr. Irena Turzová. Tvorí prílohu č.8 tejto zápisnice a bol doručený všetkým poslancom. 

 

Ing. Ladislav Benčík, referent odboru vnútorných a sociálnych vecí: informoval 

o predložených alternatívnych návrhoch na prideľovanie novopostavených bytov.  
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Primátor mesta požiadal poslancov, aby sa k materiálu vyjadrili. 

 

Ivan Pavel, predseda komisie sociálnych vecí a zdravotníctva: informoval prítomných 

o zasadnutí komisie, ktorá prerokovala materiál dňa 11. januára za účasti poslancov. Komisia 

sa zhodla na tom, že sa bude preferovať alt. č. 2 a to bodovací systém. 

 

Norbert Šuchter, poslanec MsZ: navrhol stanoviť termín na prijímanie žiadostí občanov, 

ktoré budú zaradené do tohto zoznamu. Ďalej navrhol aktualizovať zoznam osôb 

v poradovníku ohľadom splnenia podmienok, resp. či žiadateľ neodstúpil od svojej žiadosti. 

 

Miroslav Kriška, poslanec MsZ: mal otázku, či pri zostavení finálneho zoznamu sa bude 

skúmať aj to, či podmienky trvajú naďalej, ktoré sa uviedli v žiadosti, napr. či neprišiel 

niekto o prácu od obdobia podania žiadosti, resp. či od obdobia podania žiadosti nevznikli 

dlhy voči mestu.  

 

Poslanci sa zhodli na tom, že dnešným dňom sa ukončí prijímanie žiadostí do poradovníka na 

prideľovanie novopostavených bytov. Po tomto termínu došlé žiadosti sa budú posudzovať 

už na uvoľnené byty.  

 

PaedDr. Irena Turzová, vedúca odboru vnútorných a sociálnych vecí: uviedla, že na budúci 

týždeň bude vyhotovený aktualizovaný poradovník na zasadnutie komisie. 

 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta: informoval prítomných s tým, že včera bol deň 

otvorených dverí na prehliadku novopostavených bytov.  

 

Na zasadnutí bola prítomná jedna uchádzačka o byt, ktorá sa zúčastnila dňa otvorených dverí. 

Otázky občanov, ktorí sa zúčastnili prehliadky sa týkali hlavne dátumu prideľovania bytov 

a predpokladaných nákladoch na nájomné a energie.  

 

Ivan Pavel, predseda komisie vnútorných a sociálnych vecí: informoval poslancov s tým, že 

ani pracovníci z Innovie nevedeli povedať presnú výšku ohľadom predpokladaných nákladov 

na energie.  

 

Primátor mesta: uviedol, že byty zatiaľ nie sú odovzdané mestu. Odstránenie nedostatkov už 

bolo ukončené. Konkrétne prideľovanie bytov sa plánuje v druhom februárovom týždni. 

Koncom februára je predpoklad na nasťahovania sa do bytov.  

 

Na otázku poslanca MsZ, p. Miroslava Krišku, ktorá sa týkala odstránenia nedostatkov a 

osôb vykonávajúcich kontrolu na ich odstránenie Ing. Emese Gubíková odpovedala, že sa 

zúčastnila kontroly, nedostatky boli odstránené na 99 %, drobné vady sa popísali a predložili 

spoločnosti.  

 

Hlavný kontrolór mesta: mal pripomienku k bodovaciemu systému ku kritériu 3, nakoľko 

nevidí rozdiel medzi zamestnancom a SHR. 

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: poznamenala, že aj bodovanie rodinného stavu je 

diskriminačné. 
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Prednostka MsÚ: uviedla, že predpokladané nájomné na garsónku bude približne 50 € plus 

energie. Za trojizbový byt predpokladané nájomné je vo výške 120 – 130 € plus energie. 

Spotreba energií je nastaviteľná. 

 

Ing. Ladislav Benčík, odborný referent odboru vnútorných a sociálnych vecí: navrhol 

v materiáli Podmienky prideľovania bytov spôsob prideľovania novopostavených nájomných 

bytov v meste Želiezovce na základe bodovacieho systému na str. 2 v čl. II opraviť 

v poslednej vete verejným losovaním na základe bodovacieho systému. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní návrhu na prideľovanie novopostavených 

nájomných bytov schvaľuje v zmysle § 7 ods. 8 VZN č.1/2015 o podmienkach prideľovania 

bytov spôsob prideľovania novopostavených nájomných bytov v meste Želiezovce na 

základe bodovacieho systému. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.11. Prerokovanie návrhu Všeobecne záväzného nariadenia mesta Želiezovce, 

ktorým sa vyhlasuje obecné chránené územie „Želiezovský park“ 

 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia mesta Želiezovce, ktorým sa vyhlasuje obecné 

chránené územie „Želiezovský park“ predkladá písomne vedúca odboru výstavby a 

územného rozvoja, Ing. Emese Gubíková. Je prílohou č. 9 tejto zápisnice, poslancom bol 

návrh doručený. Z dôvodu, že poslanci odsúhlasili tento bod vynechať z program rokovania, 

materiál bol stiahnutý z rokovania mestského zastupiteľstva. 

 

 

Bod č.12. Správa o hlavných úlohách civilnej ochrany na území mesta na rok 2016 

 

Správu o hlavných úlohách civilnej ochrany na území mesta na rok 2016 predkladá 

preventivár mesta písomne. Správa bola doručená poslancom a k zápisnici je priložená pod 

prílohou č.10. 

 

Poslanci nemali žiadne otázky ani pripomienky k predloženej správe. 

 

      Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní správy o hlavných úlohách civilnej ochrany na 

území mesta na rok 2016: A. berie na vedomie predloženú správu. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 
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Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.13. Odpredaj pozemku parc. reg. C KN č. 586/40 v k.ú. Želiezovce podľa §9a ods. 

8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa  

 

Návrh na odpredaj pozemku parc. reg. C KN č. 586/40 v k.ú. Želiezovce podľa §9a ods. 8 

písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného zreteľa 

predkladá písomne pov. vedúca odboru správy mestského majetku. Návrh je prílohou č.11 

tejto zápisnice a bol doručený všetkým poslancom. 

 

Ing. Gubíková Emese, vedúca odboru výstavby a územného rozvoja : navrhla do návrhu 

zámeru znenia zapracovať výšku kúpnej ceny, ktorú navrhla určiť vo výške 275 €, ktorá bola 

stanovená znalcom. 

 

Poslanci nemali žiadne otázky ani pripomienky k tomuto materiálu. 

 

Hlavný kontrolór mesta: odporučil do návrhu na uznesenie zapracovať predloženie kúpnej 

zmluvy na podpis medzi mestom a kupujúcim v mesiaci február 2016 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Odpredaj mestského 

pozemku parc. reg. „C“ č. 586/40 v k. ú. Želiezovce“ 

vyhlasuje za prebytočný majetok - parcelu registra „C“ KN č. 586/40 – zastavané plochy, v k. 

ú. Želiezovce, o výmere 41 m² - odčlenenú v zmysle geometrického plánu č. 129/2015 

vypracovaného Ing. Deziderom Duchoňom dňa 14.10.2015 a úradne overeného katastrálnym 

odborom Okresného úradu Levice pod č. 1004/2015 dňa 19.10.2015, od parcely  registra „C“ 

KN č. 586/1, vedenej katastrálnym odborom Okresného úradu Levice v katastrálnom území 

Želiezovce na LV č. 2653, B) ukladá zverejniť zámer mesta Želiezovce na odpredaj pozemku 

- parc. reg. „C“ KN č. 586/40 – zastavané plochy o výmere 41 m² podľa § 9a ods. 8 písm. e) 

zák. č. 138/1991 Zb. v znení neskorších predpisov ako prípadu hodného osobitného zreteľa, 

C) schvaľuje prevod nehnuteľnosti - parc. reg. „C“ KN č. 586/40 – zastavaná plocha 

o výmere 41 m², ktorá bola odčlenená v zmysle geometrického plánu č. 129/2015, 

vypracovaného Ing. Deziderom Duchoňom dňa 14.10.2015 a úradne overeného katastrálnym 

odborom Okresného úradu Levice pod č. 1004/2015 dňa 19.10.2015, od parc. č. 586/1 v k. ú. 

Želiezovce, podľa §9a ods. 8) písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení 

neskorších predpisov ako prípad hodný osobitného zreteľa v prospech p. Jozefa Slušného 

a manželky p. Ivety Slušnej, obaja trvale bytom ul. Jókaiho č. 3, 937 01 Želiezovce za cenu 

275, - €. Dôvodom hodným osobitného zreteľa je dlhodobé využívanie tohto pozemku 

a návrh znenia kúpnej zmluvy podľa textu materiálu. Termín predloženia zmluvy na podpis: 

do február 2016 Zodpovedná: pov. vedúca odboru správy mestského majetku 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 
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Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.14. Správa o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových priestorov 

na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach 

 

Správu o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových  priestorov na ul. Mierovej 

č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach predkladá písomne pov. vedúca odboru správy 

mestského majetku. Správa je prílohou č.12 tejto zápisnice a bol doručený všetkým 

poslancom. 

 

Poslanci nemali žiadne otázky ani pripomienky k predloženej správe. 

 

    Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Správa o podaných 

súťažných návrhoch na prenájom nebytových priestorov na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) 

v Želiezovciach“ A. berie na vedomie zápisnicu komisie na otváranie obálok uchádzačov                      

o prenájom nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom 

služieb) v Želiezovciach zo dňa 13.1.2016 B. súhlasí s vyhodnotením výsledkov 

zverejneného zámeru prenájmu nehnuteľnosti s konštatovaním, že do súťaže sa prihlásil 

jeden uchádzač: Mgr. art. Peter Szusztor, Dóžova č. 5, 937 01 Želiezovce, ktorý splnil 

podmienky výberového konania určené podmienkami zverejneného zámeru prenájmu 

nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) 

v Želiezovciach, C. schvaľuje na základe vyhodnotenia výsledkov zverejneného zámeru 

uzavretie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta 

na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach podľa § 9a ods. 9 s použitím § 9a ods. 1 

písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - priamym 

prenájmom, s Mgr. art. Petrom Szusztorom, ul. Dóžova č. 5, 937 01 Želiezovce, za cenu                        

50 €/1 m
2
/rok. Termín podpisu nájomnej zmluvy: február 2016 Zodpovedná: vedúca odboru 

správy mestského majetku mesta 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č.15. Správa o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových priestorov 

na ul. Mierovej č. 8 v Želiezovciach 

 

Správu o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových priestorov na ul. Mierovej č. 

24 (Dom služieb) v Želiezovciach predkladá písomne pov. vedúca odboru správy mestského 

majetku. Návrh je prílohou č.13 tejto zápisnice a bol doručený všetkým poslancom. 

 

Hlavný kontrolór mesta: navrhol zapracovať do návrhu na uznesenie termín na vypracovanie 

a predloženie  nájomnej zmluvy na podpis.  
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    Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Správa o podaných 

súťažných návrhoch na prenájom nebytových priestorov na ul. Mierovej č. 8                                       

v Želiezovciach“ A. berie na vedomie zápisnicu komisie na otváranie obálok uchádzačov o 

prenájom nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 8                                 

v Želiezovciach zo dňa 13.1.2016, B. súhlasí s vyhodnotením výsledkov zverejneného 

zámeru prenájmu nehnuteľnosti s konštatovaním, že do súťaže sa prihlásil jeden uchádzač: 

Mgr. Kristína Fodorová, Športová ulica č. 671/3, 930 25 Vrakúň ktorá splnila podmienky 

výberového konania určené podmienkami zverejneného zámeru prenájmu nebytových 

priestorov mesta na ul. Mierovej č. 8 v Želiezovciach, C. schvaľuje na základe vyhodnotenia 

výsledkov zverejneného zámeru uzavretie nájomnej zmluvy na prenájom nebytových 

priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach 

podľa § 9a ods. 9 s použitím § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí 

v znení neskorších predpisov - priamym prenájmom, s Mgr. Kristínou Fodorovou, Športová 

ulica   č. 671/3, 930 25 Vrakúň, za cenu 13 €/1 m
2
/rok. Termín predloženia zmluvy na 

podpis: do február 2016 Zodpovedná: pov. vedúca odboru správy mestského majetku 

 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 16. Žiadosť o vyjadrenie MsZ v Želiezovciach k vydržaniu vlastníckeho práva 

notárskou zápisnicou 

 

Žiadosť o vyjadrenie MsZ v Želiezovciach k vydržaniu vlastníckeho práva notárskou 

zápisnicou predkladá písomne pov. vedúca odboru správy mestského majetku. Žiadosť je 

k zápisnici priložená pod prílohou č.14. Poslancom bola doručená.  

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: materiál pokladá za nejasný a nekompletný. Okrem 

toho, že chýba geometrický plán, vyskytujú  sa odchýlky pri uvádzaní čísla listu vlastníctva. 

Postráda uvedenie dôvodu odpredaja notárskou zápisnicou, nakoľko majetok mesto predáva 

na základe ceny určenej znalcom. Tiež je potrebné vyrozumieť žiadateľov, že na parcele 

viaznu ťarchy práva vecného bremena.     

 

Z dôvodu, že predkladateľka nebola prítomná na zasadnutí mestského zastupiteľstva, 

primátor mesta navrhol materiál stiahnuť z rokovania a vrátiť na dopracovanie.  

 

Materiál bol stiahnutý z rokovania. 

 

 

K bodu 17. Informatívna správa o stave a vymáhaní nedoplatkov na nájomnom k 

31.12.2015 
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Informatívnu správu o stave a vymáhaní nedoplatkov na nájomnom k 31. 12. 2015 predkladá 

písomne pov. vedúca odboru správy mestského majetku. Návrh je prílohou č. 15 tejto 

zápisnice a bol doručený všetkým poslancom.  

 

Poslanci boli požiadaní, aby sa k správe vyjadrili. 

 

Ing. Marianna Šedivá, poslankyňa MsZ: odporučila u vyšších nedoplatkoch nájomného, kde 

je reálna šanca na vymoženie veľmi nízka, podať návrh na vypratanie, aby sa čiastka ďalej 

len nenavyšovala. 

 

Viac pripomienok k tomuto bodu nebolo. 

 

     Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské 

zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu „Informatívna správa 

o stave a vymáhaní nedoplatkov na nájomnom k 31.12.2015“ A) berie na vedomie 

informatívnu správu o stave pohľadávok na nájomnom za bytové a nebytové priestory vo 

vlastníctve Mesta Želiezovce ku dňu 31.12.2015. 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

K bodu 18. Správa o činnosti Mestskej polície Želiezovce za mesiac december 2015 

 

Správu o činnosti MsP za mesiac december 2015 predkladá zástupca náčelníka MsP. 

K zápisnici je správa priložená pod prílohou č.16. Poslancom bola správa doručená. 

 

Poslanci nemali žiadne pripomienky k predloženej správe. 

 

Člen návrhovej komisie predniesol návrh na uznesenie v tomto znení: Mestské zastupiteľstvo 

v Želiezovciach po prerokovaní berie na vedomie Správu o činnosti Mestskej polície 

Želiezovce za mesiac december 2015 

 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne:  

Prezentovaní: 11 poslancov 

Za:  11  poslancov 

Proti:  0 

Zdržal sa: 0 

Uznesenie bolo prijaté. 

 

 

Bod č. 19. Slovo pre verejnosť 

 

O slovo sa prihlásila občianka p. Ľudmila Pivarčiová.  

Vo svojom príspevku vyjadrila nespokojnosť s cenou za dodávku tepla dodávanou 

z bioteplárne firmou GGE. Spoločnosť ktorá prešla na biotepláreň na sídlisku Pri stanici, robí 



18 

 

veľké problémy v centre mesta znečisťovaním, nečistota zo slamy padá, zostáva na sídlisku 

v blízkosti budovy.  

Táto záležitosť sa riešila v predchádzajúcom období na zasadnutí mestského zastupiteľstva, 

ale sa nedoriešila. Školy, ZUŠ CVČ, Dom služieb sú napojené na túto tepláreň a len jedna 

súkromná firma je napojená, ktorá bola predaná mestom.  

Je toho názoru, že biotepláreň je strašne predražená, a  kotolňa ktorá je na biomasu, má tú 

istú predajnú cenu, ako má kotolňa na ul. Fučíkovej a ul. Komenského, pričom palivo sa robí 

zo slamy, ktorá sa tu vypestuje. Podľa dostupných informácií mesto má vypracovanú 

Koncepciu tepelného hospodárstva z roku 2006, ktorú je potrebné prečítať a zamyslieť sa nad 

touto koncepciou, lebo aj mesto je napojené, aj vyšší územný celok je napojený na túto 

kotolňu a teplo z tejto kotolne je také drahé v Želiezovciach, ako ruský plyn. Občania si 

zaslúžia, aby pre nich bolo niečo pozitívne spravené. Ak by sa chceli odpojiť, zákon im to 

neumožňuje a je to diskriminujúce v demokratickej spoločnosti. 

Ďalej sa vyjadrila k odovzdaným nákupným poukážkam pre dôchodcov k Vianociam s tým, 

že viac občanov, najmä žien, ktoré sú už v predčasnom dôchodku postrádalo tieto poukážky, 

nakoľko ich dostali len občania ktorí dovŕšili 62 rokov.  

 

Primátor mesta: k pripomienke ohľadom cien za dodávku tepla uviedol, že mesto nevie 

posúdiť, či výška ceny tepla z kotolne na biomasu je neadekvátna. 

 

Prednostka MsÚ: k vianočným poukážkam pre dôchodcov uviedla, že jediným systémom pre 

mesto na zostavenie zoznamu dôchodcov sú údaje z registra evidencie obyvateľstva. Sociálna 

poisťovňa mestu neoznamuje zoznam osôb, ktoré poberajú predčasný starobný dôchodok. 

Poznamenala, že v minulosti len tí občania dostávali vianočné poukážky, ktorí dovŕšili 70 

rokov.  

 

JUDr. Géza Nagy, zástupca primátora: ohľadom vykurovania biokotolňou uviedol, že 

spoločnosť, ktorá prevádzkuje kotolňu investovala do rozvodov 60 miliónov ešte v tom čase 

v korunách a táto suma je tiež zarátaná do nákladov na kúrenie. Bola spracovaná Koncepcia 

tepelného hospodárstva a s dodávateľom existuje zmluva, v ktorej by malo byť uvedené 

dokedy by mali byť tieto zvýšené náklady a potom tieto náklady treba znížiť.  

 

 

Bod č. 20 Interpelácia poslancov 

 

Poslanci boli požiadaní, aby predniesli svoje interpelačné príspevky. 

 

Miroslav Kriška, poslanec MsZ: navrhol, aby zástupca mestskej polície bol prítomný na 

zasadnutí mestského zastupiteľstva len pri prerokovaní správy o činnosti mestskej polície za 

minulý mesiac. Táto správa by sa mohla zaradiť na začiatok zasadnutia, aby príslušník MsP 

mohol vykonávať svoju činnosť v meste.  

 

Na otázku poslankyne MsZ, Ing. Marianny Šedivej, bola poskytnutá odpoveď prednostkou 

MsÚ s tým, že koncom februára bude vypísané výberové konanie na obsadenie funkcie 

náčelníka MsP.  

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: požiadal o informáciu ohľadom personálneho obsadenia 

funkcií vedúcich zamestnancov.  
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Poskytla sa odpoveď prednostkou MsÚ s tým, že vedúcim odboru školstva je Mgr. Hostačný, 

ktorý je t.č. na MD , zastupujúca vedúca je Ing. Monika Melichová. 

Vedúceho odboru správy mestského majetku zastupuje Mgr. Jana Bieliková.  

Vedúca ekonomického odboru je Ing. Monika Tomeková  

Návrh na zmeny organizačnej štruktúry bude prepracovaný k 1. februáru a od 1. marca vstúpi 

do platnosti zmena organizačnej štruktúry. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: požiadal primátora mesta o to, či by sa mohla prerokovať 

zmena organizačnej štruktúry aj s poslancami, i keď v zmysle zákona je to v kompetencii 

primátora mesta a poslanci sa len oboznámia s vykonanými zmenami.     

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: pripojil sa k požiadavke Ing. Csengera. Na poslednom 

pracovnom rokovaní poslancov sa dohodlo, že v prvej časti februára sa zvolá stretnutie 

s poslancami a tam by poslanci mohli dostať informácie o plánovaných zmenách 

organizačnej štruktúry.  

 

Viac interpelačných príspevkov nebolo. 

 

 

Bod č. 21 Diskusia: 

 

Poslanci boli požiadaní, aby predniesli svoje diskusné príspevky.  

 

Pavel Polka, poslanec MsZ: navrhol zaoberať sa s dlžným nájomným zo strany firmy 

Bucholcz, ktorá dĺži mestu dosť veľkú finančnú čiastku.  

Ďalej navrhol zabezpečiť sprístupnenie toaliet v cintoríne, ktoré sú v zlom technickom stave.   

 

Ivan Pavel, poslanec MsZ: v mene Občianskeho združenia Mikulčan pozval všetkých 

poslancov dňa 6. februára do mikulského kultúrneho domu na 5. ročník Fašiangovej 

zabíjačky. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: poďakoval kolektívu, ktorý organizoval mestský ples, 

ktorý bol na úrovni s veľmi dobrými ohlasmi v meste.    

 

Ladislav Sokol, poslanec MsZ: diskutoval ohľadom kanalizácie, ktorá v určitom období 

dvakrát do mesiaca a to väčšinou po daždi zapácha na ul. Mierovej a prechádza do budov. 

Ďalej požiadal o informáciu ohľadom rekonštrukcie verejného osvetlenia.  

Navrhol spropagovať vyhlásenú súťaž obchodného reťazca, LIDL ohľadom možnosti výhry 

detského ihriska v hodnote 80 tis. €. Mesto súťaží s dvoma mestami Vrbové a Šahy. Navrhol 

zvážiť zriadenie hlasovacieho miesta na úrade, ak je na to možnosť.  

 

Ing. Emese Gubíková, vedúca odboru výstavby a územného rozvoja: informovala ohľadom 

rekonštrukcie modernizácie verejného osvetlenia.  

Bola predložená žiadosť a potrebné doklady na ministerstvo v termíne ku koncu roka 2015.  

Podali sme žiadosť o kontrolu verejného obstarávania, zatiaľ oficiálne nedošlo oznámenie, 

neoficiálne máme takú informáciu, že nám schválili priebeh rokovania. Mesto požiadalo 

v zmysle usmernenia ministerstva o zmenu termínu vykonania prác. Dnes posielame žiadosť 

o platbu, ktorá má byť do do 31. januára – na ministerstve. V súčasnosti vybavujeme súhlas 

použitia elektrických rozvodov u ZSE na umiestnenie osvetľovacích telies. 
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Primátor mesta doplnil informáciu s tým, že finančné prostriedky sú na účte mesta. 

 

Na otázku poslankyne, Ing. Marianny Šedivej, či termín bude dodržaný vedúca odboru 

odpovedala s tým, že realizácia má byť hotová najneskôr do konca júla. 

 

Ohľadom kanalizácie sa poskytla odpoveď s tým, že prebieha verejné obstarávanie na 

stavebného dozora a na realizátora stavebných prác. 

Na stavebného dozora malo byť otváranie obálok 26.teho. otvorenie obálok na realizátora 

prác je dvojkolové.  

Prebehlo verejné obstarávanie na vývoz TKO v meste, prihlásili sa dvaja účastníci, Eurospinn 

Želiezovce a Viale – Levice.  

Toho času prebieha vyhodnotenie, nakoľko jeden z uchádzačov má doložiť ešte niektoré 

doklady. Uchádzač nahradil doklady čestným vyhlásením a bol vyzvaný na predloženie 

originálnych dokladov.   

 

Primátor mesta informoval poslancov  

- o rokovaní s novým konateľom SELYZ – Nábytok. Predmetom rokovania bola 

informácia o ďalšom rozvoji spoločnosti a o včasnom zabezpečení prístupovej 

komunikácie zo strany mesta 

- o vyvolanom rokovaní na vyhotovenie nového smerného územného plánu mesta 

- o príprave Plánu hospodárskeho a sociálneho rozvoja, ktorý bude podkladom aj pre 

smerný územný plán a požiadal poslancov, aby venovali tomu pozornosť 

- o napúšťaní hrádze MVE, kde skúšobná prevádzka má byť v máji 

 

Ing. Ľudovít Baka, poslanec MsZ: uviedol, že podľa informácií pri výstavbe malej vodnej 

elektrárne bola dohoda s investorom taká, že bude vyčistený pôvodný breh, ktorý bol 

zarastený kríkmi a koreňmi stromov.  

Primátor mesta: uviedol, že na to je kontrolný orgán životného prostredia, ale pozrie sa na to.  

 

Ľudmila Pivarčiová, občianka mesta: vyjadrila sa k mikulskému parku, ktorý pozemok vždy 

patril občanom mestskej časti Mikula . Vtedy sa to zmenilo, keď sa začala stavať benzínová 

čerpačka. Pozemok bol prenajatý Poľnohospodárskemu družstvu na 15 rokov za symbolickú 

cenu. Je toho názoru, že občania mestskej časti Mikula by mali mať verejný priestor, kde by 

sa mohli zhromažďovať a táto časť lokality by spĺňala na to účel.  

Ďalej uviedla, že by bolo dobré preveriť a doriešiť skutočné užívanie pozemku pri benzínovej 

čerpačke so zakresleným stavom na katastri, nakoľko časť osvetlenia zasahuje do prístupovej 

cesty do Mikuly. Predpokladá, že vo výmere nebola zmena a zostalo to v pôvodnom stave 

i napriek tomu, že časť bola zobratá z parku.    

 

Primátor mesta prisľúbil občianke, že preverí túto situáciu. 

 

Pavel Ivan, poslanec MsZ: poznamenal, že celý mikulský park by sa mal vrátiť mestu.  

 

JUDr. Géza Nagy, zástupca primátora mesta: uviedol, že podľa jeho názoru benzínová 

čerpačka by mala mať veci vysporiadané. Mikulský park je vlastníctvom urbárskej 

spoločnosti, darmo je tam napísané družstvo. Ak sa družstvu nehnuteľnosť dostala do 

vlastníctva, tak neprávom. Urbárske pozemky, evidované ako poľnohospodárska pôda prešli 

na družstvá, ale tento pozemok sa nachádza v intraviláne, nebola to poľnohospodárska pôda 

a v intraviláne pozemky neprešli.  Urbárska spoločnosť by pozemok mala žiadať späť.  
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Ing. Diana Csicsmanová, prednostka MsÚ: uviedla, že momentálne pozemková spoločnosť 

pracuje na tom, aby sa získal naspäť tento majetok. Mesto je zastúpené tiež určitým 

podielom. Potom sa môže vyvolať rokovanie s mestom na odkúpenie pozemku od 

pozemkovej spoločnosti do vlastníctva mesta. 

 

Ing. Tibor Csenger, poslanec MsZ: navrhol vyzvať spolky, občianske združenia, občanov, 

gymnazistov, aby sa zapojili do zostavenia PHSR ( Plánu hospodárskeho a sociálneho 

rozvoja), nakoľko ide o veľmi dôležitý dokument, na základe ktorého sa zostavuje budúcnosť 

mesta. Minimálne 10 % občanov by sa malo zapojiť do prieskumu.   

 

Ľudmila Pivarčiová, občianka mesta: vyjadrila sa k nízkemu počtu parkovacích miest na 

sídlisku Pri stanici.   

 

Primátor mesta: uviedol, že pri vypracovaní smerného územného plánu bude potrebné hľadať 

dostupný priestor na parkoviská. Na ul. Školskej by sa mohli vybudovať parkoviská na úkor 

školského areálu.  

 

Viac diskusných príspevkov nebolo. 

 

 

Hlasovacia tabuľka je prílohou č. 17 tejto zápisnice. 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.1. Schválenie programu rokovania 

 

uznesenie č.1/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach 

A. s c h v a ľ u j e 

           program rokovania 16. zasadnutia mestského zastupiteľstva    

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.2. Voľba návrhovej komisie 

 

uznesenie č.2/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach na návrh primátora mesta   

v o l í   :  

Návrhovú komisiu v zložení : 

1. Pavel IVAN, poslanec MsZ 

2. Ing. Ľudovít BAKA poslanec MsZ 

3. Miroslav KRIŠKA, poslanec MsZ, 

4. Ing. Diana CSICSMANOVÁ, prednostka MsÚ 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ a riešenie interpelačných 

pripomienok poslancov MsZ  

 

uznesenie č.3/2016 

 

    Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach 

1. berie na vedomie 

    Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ. 

2. schvaľuje 

    Správu o kontrole plnenia uznesení MsZ 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.3. Správa o kontrole plnenia uznesení MsZ a riešenie interpelačných 

pripomienok poslancov MsZ  

 

uznesenie č.4/2016 

 

    Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach 

1. berie na vedomie 

    Odpovede na interpelácie poslancov MsZ  

2. schvaľuje 

    Odpovede na interpelácie poslancov MsZ  

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.4. Správa hlavného kontrolóra mesta z vykonanej následnej finančnej 

kontroly č. 2/2015 

 

uznesenie č.5/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach prerokovalo Správu hlavného kontrolóra  

z vykonanej následnej finančnej kontroly č. 2/2015. 

A)  berie na vedomie 

Správu hlavného kontrolóra  z  vykonanej následnej finančnej kontroly č. 2/2015. 

 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č.5. Vyhodnotenie sociálnej starostlivosti v meste za rok 2015 

 

uznesenie č.6/2016 

 

      Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní  

berie na vedomie  

Správu o vyhodnotení sociálnej starostlivosti v meste za rok 2015. 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č.6. Zoznam súdnych sporov vedených proti Mestu Želiezovce, Mestom 

Želiezovce a zoznam exekučných konaní vedených Mestom Želiezovce  ku dňu 

31.12.2015 

uznesenie č.7/2016 

 

Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní správy o zozname súdnych 

sporov vedených proti Mestu Želiezovce, Mestom Želiezovce a zoznam exekučných konaní 

vedených Mestom Želiezovce  ku dňu 31.12.2015 

berie na vedomie   

predloženú správu. 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č.7.Informatívna správa o zmene organizačnej štruktúry Mestského úradu                                          

 

uznesenie č.8/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní informatívnej správy o zmene  

organizačnej štruktúry Mestského úradu v Želiezovciach 

A) b e r i e  n a  v e d o m i e 

      vykonanú zmenu organizačnej štruktúry v Želiezovciach s účinnosťou od 01.01.2016. 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.8. Prerokovanie podnetu A.T. prešetrenie  

 

uznesenie č.9/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach v zmysle listu Okresnej prokuratúry Levice číslo 

listu: Pd 196/15/4402-3 zo dňa 7.12.2015, vo veci postúpenia prešetrenia podnetu A. T. 

v samosprávnej veci    

A)   p r e r o k o v a l o   

       obsah podnetu A.T. v samosprávnej veci  

B)   k o n š t a t u j e, že 

Ing. Ondrej Juhász, primátor mesta sa vzdal funkcie konateľa  STAVMONT 

ŽELIEZOVCE spol. s r.o. jednostranným odstúpením z funkcie mimo valného 

zhromaždenia, ktoré oznámil spoločnosti písomne abdikačným listom 14.01.2015. 

Vzdanie sa funkcie konateľa je platné dňom doručenia odstúpenia z funkcie spoločnosti 

do podateľne spoločnosti. 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č. 9. Prerokovanie platu primátora mesta 

 

uznesenie č.10/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach v zmysle ustanovenia § 11 odsek 4 zákona č. 

369/1990 Zb. o obecnom zriadení v znení neskorších zmien a zákona                                       

č. 253/1994 Z. z. o právnom postavení a platových pomeroch starostov obcí a primátorov 

miest v znení neskorších zmien 

A)  p r e r o k o v a l o   

      plat primátora mesta Želiezovce. 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č.10. Podmienky a spôsob prvého prideľovania novopostavených nájomných 

bytov v meste Želiezovce 

 

uznesenie č.11/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní návrhu na prideľovanie 

novopostavených nájomných bytov  

schvaľuje  

v zmysle § 7 ods. 8 VZN č.1/2015 o podmienkach prideľovania bytov spôsob prideľovania 

novopostavených nájomných bytov v meste Želiezovce na základe bodovacieho systému. 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu č.12. Správa o hlavných úlohách civilnej ochrany na území mesta na rok 2016 

 

uznesenie č.12/2016 

 

      Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní správy o hlavných úlohách 

civilnej ochrany na území mesta na rok 2016: 

A . b e r i e   n a  v e d o m i e   

      predloženú správu. 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.13. Odpredaj pozemku parc. reg. C KN č. 586/40 v k.ú. Želiezovce podľa §9a 

ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí z dôvodu hodného osobitného 

zreteľa  

 

uznesenie č.13/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Odpredaj 

mestského pozemku parc. reg. „C“ č. 586/40 v k. ú. Želiezovce“ 

A) vyhlasuje 

za prebytočný majetok - parcelu registra „C“ KN č. 586/40 – zastavané plochy, v k. ú. 

Želiezovce, o výmere 41 m² - odčlenenú v zmysle geometrického plánu č. 129/2015 

vypracovaného Ing. Deziderom Duchoňom dňa 14.10.2015 a úradne overeného katastrálnym 

odborom Okresného úradu Levice pod č. 1004/2015 dňa 19.10.2015, od parcely  registra „C“ 

KN č. 586/1, vedenej katastrálnym odborom Okresného úradu Levice v katastrálnom území 

Želiezovce na LV č. 2653,  

B) ukladá 

zverejniť zámer mesta Želiezovce na odpredaj pozemku - parc. reg. „C“ KN č. 586/40 – 

zastavané plochy o výmere 41 m² podľa § 9a ods. 8 písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. v znení 

neskorších predpisov ako prípadu hodného osobitného zreteľa, 

C) schvaľuje 

prevod nehnuteľnosti - parc. reg. „C“ KN č. 586/40 – zastavaná plocha o výmere 41 m², ktorá 

bola odčlenená v zmysle geometrického plánu č. 129/2015, vypracovaného Ing. Deziderom 

Duchoňom dňa 14.10.2015 a úradne overeného katastrálnym odborom Okresného úradu 

Levice pod č. 1004/2015 dňa 19.10.2015, od parc. č. 586/1 v k. ú. Želiezovce, podľa §9a ods. 

8) písm. e) zák. č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov ako prípad 

hodný osobitného zreteľa v prospech p. Jozefa Slušného a manželky p. Ivety Slušnej, obaja 

trvale bytom ul. Jókaiho č. 3, 937 01 Želiezovce za cenu 275,- €. Dôvodom hodným 

osobitného zreteľa je dlhodobé využívanie tohto pozemku a návrh znenia kúpnej zmluvy 

podľa textu materiálu. 

 

Termín predloženia zmluvy na podpis: do február 2016 

Zodpovedná: pov. vedúca odboru správy mestského majetku 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.14. Správa o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových 

priestorov na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach 

 

uznesenie č.14/2016 

    Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Správa o 

podaných súťažných návrhoch na prenájom nebytových priestorov na ul. Mierovej č. 24 

(Dom služieb) v Želiezovciach“ 

A. berie na vedomie 

zápisnicu komisie na otváranie obálok uchádzačov o prenájom nebytových priestorov na 1. 

poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom služieb) v Želiezovciach zo dňa 

13.1.2016 

B. súhlasí 

s vyhodnotením výsledkov zverejneného zámeru prenájmu nehnuteľnosti s konštatovaním, že 

do súťaže sa prihlásil jeden uchádzač:  

Mgr. art. Peter Szusztor, Dóžova č. 5, 937 01 Želiezovce, 

ktorý splnil podmienky výberového konania určené podmienkami zverejneného zámeru 

prenájmu nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom 

služieb) v Želiezovciach, 

C. schvaľuje 

na základe vyhodnotenia výsledkov zverejneného zámeru uzavretie nájomnej zmluvy na 

prenájom nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom 

služieb) v Želiezovciach podľa § 9a ods. 9 s použitím § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - priamym prenájmom, s Mgr. art. Petrom 

Szusztorom, ul. Dóžova č. 5, 937 01 Želiezovce, za cenu 50 €/1 m
2
/rok. 

 

Termín predloženia nájomnej zmluvy na podpis: do február 2016 

Zodpovedná: pov. vedúca odboru správy mestského majetku 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu č.15. Správa o podaných cenových návrhoch na prenájom nebytových 

priestorov na ul. Mierovej č. 8 v Želiezovciach 

 

uznesenie č.15/2016 

 

    Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu: „Správa o 

podaných súťažných návrhoch na prenájom nebytových priestorov na ul. Mierovej č. 8 v 

Želiezovciach“ 

A. berie na vedomie 

zápisnicu komisie na otváranie obálok uchádzačov o prenájom nebytových priestorov na 1. 

poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 8 v Želiezovciach zo dňa 13.1.2016, 

B. súhlasí 

s vyhodnotením výsledkov zverejneného zámeru prenájmu nehnuteľnosti s konštatovaním, že 

do súťaže sa prihlásil jeden uchádzač:  

Mgr. Kristína Fodorová, Športová ulica č. 671/3, 930 25 Vrakúň 

ktorá splnila podmienky výberového konania určené podmienkami zverejneného zámeru 

prenájmu nebytových priestorov mesta na ul. Mierovej č. 8 v Želiezovciach, 

C. schvaľuje 

na základe vyhodnotenia výsledkov zverejneného zámeru uzavretie nájomnej zmluvy na 

prenájom nebytových priestorov na 1. poschodí budovy mesta na ul. Mierovej č. 24 (Dom 

služieb) v Želiezovciach podľa § 9a ods. 9 s použitím § 9a ods. 1 písm. c) zákona č. 138/1991 

Zb. o majetku obcí v znení neskorších predpisov - priamym prenájmom, s Mgr. Kristínou 

Fodorovou, Športová ulica č. 671/3, 930 25 Vrakúň, za cenu 13 €/1 m
2
/rok. 

 

Termín predloženia zmluvy na podpis: do február 2016 

Zodpovedná: pov. vedúca odboru správy mestského majetku 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

K bodu 17. Informatívna správa o stave a vymáhaní nedoplatkov na nájomnom                            

k 31.12.2015 

 

uznesenie č.16/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní programového bodu 

„Informatívna správa o stave a vymáhaní nedoplatkov na nájomnom k 31.12.2015“:  

A) berie na vedomie 

informatívnu správu o stave pohľadávok na nájomnom za bytové a nebytové priestory vo 

vlastníctve Mesta Želiezovce ku dňu 31.12.2015. 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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U Z N E S E N I E  

 

zo 16. riadneho zasadnutia Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach, 

konaného dňa 28. januára 2016 v Želiezovciach 

 

 

K bodu 18. Správa o činnosti Mestskej polície Želiezovce za mesiac december 2015 

 

uznesenie č.17/2016 

 

     Mestské zastupiteľstvo v Želiezovciach po prerokovaní  

berie na vedomie  

Správu o činnosti Mestskej polície Želiezovce za mesiac december 2015 

 

 

 

 

 

 

         Ing. Ondrej JUHÁSZ  

                          primátor mesta 
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Bod č. 22 Záver  

 

     Primátor mesta Želiezovce, Ing. Ondrej Juhász poďakoval prítomným za účasť a 16. 

zasadnutie  Mestského zastupiteľstva v Želiezovciach ukončil.      

 

 

 

 

 

     Ing. Diana CSICSMANOVÁ                            Ing. Ondrej JUHÁSZ    

                prednostka MsÚ                           primátor  mesta 

 

 

 

 

 

Overovatelia: 

 

 

 

Ing. Marianna ŠEDIVÁ 

 

 

 

Norbert ŠUCHTER 

 

 

 

 

 

Zapisovateľka:  

Otília Podhorská 

 


